
Rada Miejska w Serocku 
Komisja Rewizyjna 

7 Posiedzenie w dniu 9 wrzeSnia 2019 
Obrady rozpoczqto 9 wrzeknia 2019 o go&. 14:00, a zakonczono o godz. 15:05 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wziqlo udziaI 5 czlonk6w. 

1. Teresa Krzyczkowska 
2. Gabriela Ksi-k 
3. Slawomir Osiwala 
4. - 
5. Wieslaw Winnicki 
6. Krzysztof Zakolski 

1. Otwarcie posiedzenia i ptzyjecie ponqdku obrad. 

W posiedzeniu Komisji udzial wzieli t a b  : 

1. Rafal Karpinski - Sekretarz Miasta i Gminy. 
2. Alicja Melion-Dyrektor Zespolu Szk* i Przedszkoli 
3. Maciej Golawski-Dyrektor OSrodka Sportu i Rekreacji. 
4. Anita Kubalska-Kierownik Referatu Adminish.acyjno-Gospodarczego 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porqdku obrad. 

Przewodnicqcy Komisji Slawomir Osiwala otworzyl posiedzenie, pwital wszystkich zebranych, 
poinformowal, Ze w komisji bierze udzial5 radnych. 

Przewodnicqcy przedstawil powdek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie powdku obrad. 
2. Odczytanie protokh z kontroli problemowej dotycqcej realizacji zadah w zakresie 

dowotenia dzieci do szk6t. 
3. Odczytanie protokdu z kontroli problemowej dotycqcej realizacji zadaft i 

hnkcjonowania OSrodka Sportu i Rekreacji. 
4. Sprawy r6ine. 
5. Zamkniecie posiedzenia. 

2. Odczytanie protokolu z kontroli problemowej dotyuqcej realizacji zadai  w zakresie 
dowokenia dzieci do szk61. 

Przewodnicqcy Komisji Slawomir Osiwala odczytal protok6l z kontroli problemowej dotycqcej 
realizacji zadah w zakresie dowokenia dzieci do szk&, kt6ry jest zalgcznikiern do protokh. 
Po naniesieniu zgloszonych poprawek, Komisja Rewizyjna pnyje(a i podpisala protokd z kontroli 
problemowej dotycqcej realizacji zadah w zakresie dowokenia dzieci do szk6i. 



Glosowano w sorawie: 
Odczytanie protokdu z kontroli problemowej dotycqcej realizacji zadah w zakresie dowoienia dzieci 

Wvniki elosowania 
TAK: 5, NIE: 0, NIE WIEM: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: I 

3. Odczytanie protokolu z kontroli problemowej dotyczqcej realizacji zadai i 
funkcjonowania okrodka Sportu i Rekreacji. 

Przewodnicqcy Komisji Slawomir Osiwala odczytal protok6l z kontroli problemowej dotycqcej 
realizacji zadah i funkcjonowania OSrodka Sportu i Rekreacji, kt6ry jest zatqcznikiem do protokdu. 

Po naniesieniu zgloswnych poprawek, Komisja Rewizyjna przyjqta i podpisaja pmtokM z kontroli 
problemowej dotycqcej realizacji zadah i funkcjonowania OSrodka Sportu i Rekreacji. 

Glosowano w sarawie: 
Odczytanie protokdu z kontroli problemowej dotycqcej realizacji zadai i funkcjonowania OSrodka 
Sportu i Rekreacji. 

Wvniki elosowania 
TAK: 5, NIE: 0, NIE WIEM: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

4. Sprawy r6kne. 

Radna Gabriela Ksi@yk zapytala w jakich godzinach osoby mogq prowadzib handel na 
rynku? 

Kierownik Referatu AG Anita Kubalska odpowiedziala, ie handel moha  prowadzik od 
godziny 6 do 15. 

Radna Gabriela Ksi@yk zapytala kiedy bqdzie uruchomiony Swiatlow6d w Przychodni 
Zdrowia w Serocku? 

Kierownik Referatu AG Anita Kubalska odpowiedziala, t e  postara siq uzyskaC informacjq, 
poniewa2 Gmina nie jest wykonawcq Swiatlowodu. 

Radny Wieslaw Winnicki zapytal co siq dzieje z dzidalnoSciq Pana Wlodarczyka? 

Sekretarz Rafal Karpinski odpowiedzial, i e  przygotuje odpowiedi. 

Radny Knysztof Zakolski zapytd na jakim etapie realizacji jest pismo ws. wodociqgu? 

Sekretarz Rafal Karpiriski odpowiedzial, te ustalimy i udzielimy odpowiedzi. 

Radna Gabriela K s i e k  zapytala o odwodnienie ulicy Nasielskiej w Serocku? 

Sekretarz Rafal Karpi~iski odpowiedzial, 2e trwajq roboty remontowe majqce na celu poprawq 
odwodnienia. 



5.Zamknipcie posiedzenia. 

Przewodnicqcy Komisji Slawomir Osiwala stwierdzil wyczerpanie poqdku obrad i 
zamknqi posiedzenie Komisji. 


